
Q1 S-au propus, în cadrul precedentului vot de la nivelul Consiliului,
următoarele teme pentru cea de-a XXVIII-a Conferințe Naționale a

AICPS. Cu care dintre acestea sunteți de acord? Vă rugăm să votați
maxim 3 propuneri din opțiunile de mai jos, urmând ca tema cu numărul

cel mai ridicat de voturi să fie desemnată ca titlu al Conferinței.
Answered: 19 Skipped: 0
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47.37% 9

21.05% 4

0.00% 0

15.79% 3

31.58% 6

15.79% 3

21.05% 4

21.05% 4

10.53% 2
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5.26% 1

0.00% 0

10.53% 2

Total Respondents: 19  

Statutul inginerului proiectant de structuri in cadrul legal actual si directii de actiune pentru AICPS.

Cresterea calitatii constructiilor printro legatura stransa intre proiectant , executant si organele decontrol

Construcții înalte, descriere, proiect., execuție..etc ( New York, Dubai, Abu Dhabi...etc

Cladiri inalte remarcabile: noi realizari in Romania

Rolul inginerului proiectant de structura in proiectarea moderna

Certificarea nationala a inginerilor proiectanti de structuri

Deontologie profesională. Conduită loială. Responsabilitate. Recâștigarea respectului pentru profesiunea noastră.

Proiectarea romaneasca in contextul schimbarilor exigentelor normativelor nationale siinternationale

Reabilitari structuri istorice.

Probleme speciale in domeniul interventiilor de reabilitare-restaurare a cladirilor istorice.

Masuri-Actiuni pentru apararea si afirmarea PRESTIGIULUI PROFESIEI de I.C.P.S. - ca una din PREMIZELE bunului
mers al societatii romanesti, cea din domeniul constructiilor

Solutii structurale complexe si inovative

#100-Structurile constructiilor istorice in anul centenarului.

BIM in proiectarea structurilor, proiectare integrată , informatizarea in constructii

O legătură/interacțiunea între specialități (structură-arhitectură-instalații)

Cadrul legislativ al proiectarii in Romania. Viziune si practica
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Q2 Vă rugăm să propuneți membri în Comitetul Tehnic al celei de-a
XXVIII-a Conferințe Naționale a AICPS, 14-15 mai 2018, Cluj-Napoca.

Answered: 19 Skipped: 0

# RESPONSES DATE

1 - 2/16/2018 3:48 PM

2 Nu stiu, trebuie discutat, cine isi afirma disponibilitatea. 2/15/2018 8:32 AM

3 Nagy Zsolt 2/14/2018 2:41 PM

4 Nu avem propuneri de pe plan local. 2/14/2018 1:04 PM

5 Liviu Cucu, Mircea Georgescu, Cristian Onofrei, Aurel Stratan, Bogdan Stefanescu, Dan Iancu,
Gelu Zaharia, Zoltan Kiss

2/13/2018 11:39 PM

6 Prof. ALEXA Pavel (UTCN), Prof. PACURARU Vasile (UTCN), Prof. KOPENETZ Ludovic
(UTCN), Prof. KISS Zoltan (UTCN)

2/13/2018 4:28 PM

7 O strucura asemanatoare cu cea de la Conferinta Nationala Brasov 2017 2/13/2018 3:55 PM

8 - 2/13/2018 3:50 PM

9 mă abțin 2/12/2018 2:24 PM

10 Zoltan Kiss, Dinu Florian, Ungureanu Viorel 2/12/2018 12:58 PM

11 ing. Mircea Mironescu 2/12/2018 12:31 PM

12 nu am propunere 2/12/2018 11:31 AM

13 Prof. Zolt Nagy 2/12/2018 10:47 AM

14 Dan Dubină, Aurel Stratan, Zsolt Nagy, Zoltan Kiss, Cosmin Chiorean, Mihai Budescu, Vasile
Murărașu, Viorel Popa, Dan Iancu, Dragoș Marcu

2/12/2018 10:12 AM

15 dr.ing. Mircea Mironescu 2/12/2018 10:08 AM

16 Ing. Mircea Mironescu 2/12/2018 8:39 AM

17 Cate un specialist din Bucurestim Cluj, Iasi si Timisoara - ales in functie de tema conferintei si
alti trei ingineri cu experienta in proiectare si cu activitate in domeniul ce face subiectul
conferintei.

2/12/2018 8:22 AM

18 Conf.Dr.Ing. Liviu Cucu 2/12/2018 8:15 AM

19 Daniel Purdea 2/12/2018 8:08 AM
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Q3 Vă rugăm să propuneți membri în Comitetul Organizatoric al celei
de-a XXVIII-a Conferințe Naționale a AICPS, 14-15 mai 2018, Cluj-

Napoca.
Answered: 19 Skipped: 0

# RESPONSES DATE

1 - 2/16/2018 3:48 PM

2 Nu stiu, trebuie discutat, cine isi afirma disponibilitatea. 2/15/2018 8:32 AM

3 Nagy Zsolt 2/14/2018 2:41 PM

4 Nu avem propuneri de pe plan local. 2/14/2018 1:04 PM

5 Liviu Cucu, Lucian Melinceanu, Ovidiu Prodan, 2/13/2018 11:39 PM

6 NAGY Zsolt, PRODAN Ovidiu, PUSKAS Attila, CUCU Liviu (UTCN, toti) 2/13/2018 4:28 PM

7 Reprezentanti ai AICPS Cluj (prof. Liviu Cucu, Zsolt Nagy, Ovidiu Prodan)+director executiv L
Melinceanu

2/13/2018 3:55 PM

8 - 2/13/2018 3:50 PM

9 mă abțin 2/12/2018 2:24 PM

10 Hortensiu Liviu Cucu; Zoltan Nagy 2/12/2018 12:58 PM

11 ing. Ovidiu Prodan 2/12/2018 12:31 PM

12 nu am propunere 2/12/2018 11:31 AM

13 Prof. Hortensiu Liviu Cucu; Prof. Zolt Nagy 2/12/2018 10:47 AM

14 Liviu Cucu, Zsolt Nagy, Ovidiu Prodan, Lucian Melinceanu, Dragoș Marcu, Cristian Onofrei,
Mihai Ganea, Daniel Purdea

2/12/2018 10:12 AM

15 Ovidiu Prodan 2/12/2018 10:08 AM

16 Dr.Ing.Hortensiu Liviu Cucu 2/12/2018 8:39 AM

17 Directorul executiv AICPS plus o echipa din centrul universitar si sucursala Cluj si un grup de 5-
7 studenti voluntari (vezi mai jos)

2/12/2018 8:22 AM

18 Conf.Dr.Ing. Nagy Zsolt 2/12/2018 8:15 AM

19 Dragoș Knappe 2/12/2018 8:08 AM
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94.74% 18

5.26% 1

Q4 S-a propus un cuantum al taxei de participare la lucrările celei de a
XXVIII-a Conferințe Naționale a AICPS de 200 RON (înregistrare pâna

la 15 Martie 2018), 250 RON (înregistrare până la 1 Mai 2018),
respectiv 300 RON după această dată. Sunteți de acord cu această
propunere? Prin această taxă se vor asigura și mesele de prânz din

cele două zile, precum și materialele Conferinței. Se dorește, de
asemenea și invitarea în calitate de lectori  a unor personalități din

domeniu, din afara țării noastre.
Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19

# AM ALTĂ PROPUNERE (VĂ RUGĂM PRECIZAȚI) DATE

1 100; 125; respectiv 150 lei 2/12/2018 12:58 PM
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68.42% 13

31.58% 6

Q5 S-a propus un cuantum al taxei de participare pentru studenți la
lucrările celei de a XXVIII-a Conferințe Naționale AICPS pentruîn

valoare de 100 RON (înregistrare pâna la 15 Martie 2018), 125 RON
(înregistrare până la 1 Mai 2018), respectiv 150 RON după această

dată.  Sunteți de acord cu această propunere? Prin această taxă se vor
asigura și mesele de prânz din cele două zile, precum și materialele

Conferinței. Se dorește, de asemenea și invitarea în calitate de lectori a
unor personalități din domeniu, din afara țării noastre.

Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19

# AM ALTĂ PROPUNERE (VĂ RUGĂM PRECIZAȚI) DATE

1 incepand cu 50 lei 2/16/2018 3:48 PM

2 Sustinerea unui student de catre membri activi doritori, in vederea atragerii tinerilor in AICPS 2/13/2018 11:39 PM

3 Propun ca UTCluj să decidă pentru studenții lor, presupun că studenții vor fi majoritari din Cluj.
Dacă plătesc taxă, dacă sunt invitați la masă...decizia dânsilor în calitate de coorganizatori

2/13/2018 3:50 PM

4 Sunt de parere ca pentru studenti nu ar trebui sa existe taxa de participare la conferinta. Intr-
adevar trebuie asigurate materialele Conferintei. Probabil acestea pot fi suportate din alte surse
pentru studenti ,eventual alocarea unui procent mai mare din taxa perceputa membrilor
echivalent cu numarul de studenti participanti (5...10% in functie de statistica participarii
studentilor in anii anteriori)

2/12/2018 2:24 PM

5 50 lei 2/12/2018 12:58 PM

6 50RON-60RON-70RON - gratuit pentru voluntarii din comitetul de organizare 2/12/2018 8:22 AM
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100.00% 19

0.00% 0

0.00% 0

Q6 Sunteți de acord ca Sucursalele care nu au organizat alegeri în
2017 (Olt, Prahova, Vâlcea, Vrancea) să aibă posibilitatea să le

organizeze în perioada 1-15 martie 2018? În perioada 16-25 martie
2018 se vor transmite la AICPS procesele verbale de validare a

alegerilor pentru Președinții de Sucursale care au organizat alegeri.
Acestea vor fi prezentate în următoarea ședință a Consiliului de
Conducere AICPS care va înainta Conferinței Naționale spre vot

aprobarea președinților noi aleși.
Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19

Da

Nu
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73.68% 14

10.53% 2

15.79% 3

Q7 În urma centralizării situației membrilor cotizanți la 31.01.2018 s-a
constatat că sucursalele Bistrița Năsăud și Satu Mare nu mai
îndeplinesc prevederile statutare cu privirea la funcționarea în
continuare a acestora. Conform documentelor statutare aceste
sucursale urmează să fie propuse Conferinței Naționale spre

desființare. Membrii lor activi urmează să fie preluați de una dintre
sucuralele limitrofe. Sunteți de acord cu înaintarea propunerii de

desființare a acestor două sucursale Conferinței Naționale?
Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19
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94.74% 18

0.00% 0

5.26% 1

Q8 Societatea comercială Reflex Engineering a propus acordarea de
premii în cadrul Conferinței AICPS în licențe de software de proiectare
pentru acele lucrări ce vor fi premiate de către AICPS. Sunteți de acord

cu propunerea?
Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19
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84.21% 16

0.00% 0

15.79% 3

Q9 S-a propus ca acordarea de premii de către societați participante la
Conferință să nu fie echivalată cu costuri de publicitate, spații de

prezentare în cadrul Conferinței urmând ca acestea din urmă să fie
achizionate separat, conform pachetelor de sponsorizare propuse.

Sunteți de acord cu această propunere?
Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19
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52.63% 10

47.37% 9

0.00% 0

Q10 Considerați că programul de Internship al AICPS pentru anul 2018
să fie adresat doar angajatorilor membri ai AICPS sau să fie extins

către toate societățile comerciale de profil?
Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19
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Mă abțin

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

ANSWER CHOICES RESPONSES

Consider că programul de Internship trebuie să se adreseze exclusiv societăților comerciale membre ale AICPS

Consider că programul de Internship trebuie să fie extins către toate societățile comerciale de profil

Mă abțin
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68.42% 13

5.26% 1

26.32% 5

Q11 Considerați că programul de Internship care a funcționat la
București în 2017 ar trebui adoptat în formă identică și la nivelul

celorlalte centre universitare?În cazul în care sucursalele din centrele
universitare doresc autonomie în privința organizării programelor de

Internship atunci gestionarea acestor programe se va face exclusiv pe
plan local.

Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19
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21.05% 4

73.68% 14

5.26% 1

Q12 Considerați că sucursalele care organizează programe de
Internship pot prelua studenți doar din centrele universitare din cadrul

sucursalei, în cazul în care în cadrul acesteia există un centru
universitar de profil?

Answered: 19 Skipped: 0

TOTAL 19
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